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Out of Order - "Open Prison" LP
BESTELLEN/ORDER LP
BESTELLEN/ORDER LP + Original 7" von/from 1981
ÜF-023

1980 von britischen und deutschen Punks in Herford gegründet, gehörte          OUT OF ORDER
neben den AHEADS oder NOTDURFT zu den ersten Punkbands aus          der
ostwestfälischen Provinz. Nach nur zwei chaotischen Jahren, einer          Niederlande-Tour mit
UPRIGHT CITIZENS, einer Single und einer LP sowie          etlichen Konzerten mit ZK, HASS
oder den UK SUBS war Schluss. Nun gibt          es ihren Früh-80er-UK-Punk mit leichtem
Oi!-Einschlag wieder zu hören:          Die LP kommt in neuem Cover und beinhaltet neben dem
Original-„Open          Prison “-Album von 1981 Stücke von der EP und bisher unveröffentlichte   
      Demoaufnahmen. Dazu gibt es ein Textblatt mit ausführlicher Bandhistory!

Formed 1980 by British and German punks in Herford/Germany, OUT OF          ORDER was
one of the first punk bands from the East-Westphalian province          besides AHEADS or
NOTDURFT. After two chaotic years, touring the Netherlands          with UPRIGHT CITIZENS, a
7 inch, an LP and loads of gigs with ZK, HASS          or the UK SUBS, they called it a day. Now
their early 80s UK punk with          a slight taste of Oi! is back to vinyl: The record comes in new
artwork,          and besides the original “Open Prison“ album from 1981 it contains          tracks
from the EP and previously unreleased demos. In addition there‘s          a lyric-sheet with
extensive band history!

{audio}http://www.ueberfall-home.de/ooowastedyouth.mp3{/audio} 
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Out of Order
Politician
Royal Wedding
Open Prison
Haunt You
My Old Man
Oi, Oi, Oi
Holocaust
Mobilization
Inside out
Tribal
Wasted Youth
Ministry Bureaucracy
WW3
Just a Phase
Power
Mindless Aggression
I Told You So
Trains
Euthanasia
Death or Glory
Government
Out of Order II
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